

Cookies

O‘ZBEKCHA

Cookies Siyosati

Ushbu Cookies Siyosati **Darsly** platformasi (“Biz”, “Platforma”) tomonidan cookie-fayllardan va o‘xshash texnologiyalardan qanday foydalanilishini tushuntiradi. Platformadan foydalanish orqali Siz ushbu Siyosatda bayon qilingan shartlarga rozilik bildirgan bo‘lasiz.

1. Cookie-fayllar nima?

Cookie-fayllar — bu veb-sayt tomonidan Sizning qurilmangizga (kompyuter, telefon va boshqalar) saqlanadigan kichik matnli fayllardir. Ular Platformani yanada qulay va samarali qilish, hamda ayrim funksiyalarni to‘g‘ri ishlashini ta‘minlash uchun ishlatiladi.

2. Qanday cookie-fayllardan foydalanamiz?

Biz quyidagi turdagi cookie-fayllardan foydalanishimiz mumkin:

- **Zarur cookie-fayllar:** Platformaning asosiy funksiyalari uchun zarur bo‘lgan cookie-fayllar.
- **Analitik cookie-fayllar:** Foydalanuvchilarning Platformadan qanday foydalanishini tahlil qilish uchun.
- **Funksional cookie-fayllar:** Platformaning qulayligi va funksionalligini oshirish uchun.
- **Reklama cookie-fayllari:** Sizga mos reklamalarni ko‘rsatish uchun (zarur holatlarda).

3. Cookie-fayllarni boshqarish

Siz o‘zingizning brauzeringiz sozlamalari orqali cookie-fayllarni o‘chirish yoki bloklash huquqiga egasiz. Shuni unutmang, cookie-fayllarni o‘chirib qo‘ysangiz, Platformaning ayrim funksiyalari to‘liq ishlamasligi mumkin.

4. O‘zgartirishlar

Ushbu Siyosat vaqti-vaqti bilan yangilanishi mumkin. O‘zgarishlar Platformada e‘lon qilinadi va kuchga kirganidan so‘ng darhol amal qiladi.

5. Aloqa

Agar Sizda Cookies Siyosati bo'yicha savollar bo'lsa, quyidagiga murojaat qilishingiz mumkin:

Email: info@darsly.uz

РУССКИЙ

Политика использования cookie-файлов

Данная политика объясняет, как платформа **Darsly** ("Мы", "Платформа") использует cookie-файлы и аналогичные технологии. Используя платформу, Вы соглашаетесь с условиями данной политики.

1. Что такое cookie-файлы?

Cookie-файлы — это небольшие текстовые файлы, которые сайт сохраняет на Вашем устройстве (компьютер, телефон и др.). Они используются для повышения удобства использования платформы и обеспечения корректной работы отдельных функций.

2. Какие cookie-файлы мы используем?

Мы можем использовать следующие типы cookie-файлов:

- **Обязательные cookie:** Необходимы для работы основных функций платформы.
- **Аналитические cookie:** Для анализа использования платформы пользователями.
- **Функциональные cookie:** Для повышения удобства и функциональности платформы.
- **Рекламные cookie:** Для показа персонализированной рекламы (при необходимости).

3. Управление cookie-файлами

Вы можете удалять или блокировать cookie-файлы через настройки браузера. Обратите внимание, что в этом случае некоторые функции платформы могут работать некорректно.

4. Изменения

Данная политика может периодически обновляться. Все изменения публикуются на платформе и вступают в силу с момента публикации.

5. Контакты

По вопросам о политике использования cookie-файлов обращайтесь по адресу:

Email: info@darsly.uz

ENGLISH

Cookies Policy

This Cookies Policy explains how the **Darsly** platform (“We”, “Platform”) uses cookies and similar technologies. By using the platform, you agree to the terms of this Policy.

1. What are cookies?

Cookies are small text files that a website saves on your device (computer, phone, etc.). They are used to enhance your experience and ensure proper functioning of certain features on the Platform.

2. What types of cookies do we use?

We may use the following types of cookies:

- **Necessary cookies:** Essential for the core functionalities of the Platform.
- **Analytics cookies:** To analyze how users interact with the Platform.
- **Functional cookies:** To improve the convenience and functionality of the Platform.
- **Advertising cookies:** To display personalized advertisements to you (if applicable).

3. Managing cookies

You can delete or block cookies through your browser settings. Please note that disabling cookies may affect the performance or functionality of some Platform features.

4. Changes

This Policy may be updated from time to time. All changes will be published on the Platform and will take effect upon publication.

5. Contact

If you have any questions about this Cookies Policy, please contact us at:

Email: info@darsly.uz